

**EXHIBIT C**

第三步：乙方协助甲方指定的中行土耳其人民行取得在乙方指定的平安银行开立的账户

Step 2: Party B assist Halk bank to obtain a permission to open a correspondence account in Pingan Bank.

甲方责任：

Party A's responsibilities:

第三步：甲方昆行向土耳其人民行发出款指令，由金人土耳其人民行在昆行新开的账户内

Step 3: Party A should request B.K. in remitting funds from its depositing account to newly opened correspondence account of Halk Bank within B.K.

第四步：甲方昆行向土耳其人民行发出款指令，由金人土耳其人民行在平安银行新开的账户内

Step 4: Party A should request BK of remitting fund from Halk Bank's correspondence account in B.K to Halk Bank's newly opened correspondence account in Pingan Bank.

第五步：甲方承担支付乙方服务费的义务。并在甲方受托土耳其人民行在新开立的平安银行收到款的当日，通过土耳其人民行，支付乙方总金额的6.5%（含昆行，平安银行的费用），乙方收到此费用后，甲方可将93.5%\*本金的金额划出到其他银行。

Step5: Party A should pay for total cost of 6.5% (It includes B.K and Ping An Bank's charges) to party B's assigned account as service charge, the same day when receiving remittance from B.K. Only after party B received this service charge party A can remits the left 93.5% amount of fund to elsewhere.

□款□□ : Remitting details:

□□ : Total amount of funds for remitting: EUR 5,000,000,000.00

甲方昆行账户信息

Party A's Account Detail in Bank of Kunlun, China

佣金金额：

Amount of commission: 6.5% (including B.K bank charge and Ping An Bank charge)

服务费金额：Total Amount of Commission: EUR

乙方服务费接收账户信息

Party B's Receiving Service Fee Account Detail

Account Name: YBT Trading Co. Limited

Account No.: EUR OSA11014778007009

Bank Name: Ping An Bank Co. Ltd., H.O., Offshore Banking Department

Bank Address: 11/F, No.5047, Shennan Dong Road, Shenzhen, P.R.China